
Martonvásár Képviselőtestülete 2023-ban 

Martonvásár Sportjáért Kitűntető Címet adományozza 

Ifj. Kozma Lászlónak. 

 

Ifj. Kozma László 1971. november 4-én született 
Budapesten, azóta Martonvásáron él. 

Az álltalános iskolában 8 éves korában kezdett el 
kézilabdázni Porvay Zsuzsa néninél, de ugyanebben az évben 
kezdte el a focival kapcsolatos ismerkedést is. 1986-ban 
felvételt nyert a székesfehérvári Vasvári Pál Gimnázium 
testnevelés tagozatára, ami azzal járt, hogy a megyeszékhelyen 
kellett folytatnia a kézilabdázást az NB I/B-s Honvéd Szondi 
SE-ben. Labdarúgóként viszont továbbra is a Martonvásár 
csapatát erősítette. Érettségi után haza igazolt és az akkor az 
NB II-ben szereplő kézilabdacsapatban játszott még néhány 
évig, de ma is kapható az öregfiúk csapat ritka,de annál 
jókedvűbb összetartásinak is. Természetesen a kézivel 
párhuzamosan folytatta foci karrierjét Martonon. 

Az első csapatváltást az 1993-ban megkezdett sorkatonai 
szolgálat hozta, amikor a bevonulással eligazolt Ercsibe, és a 
helyi katonacsapat játékosa lett. Leszerelése után újra a 
martonvásári mezt húzta magára, de 1996-ban kapott egy 
visszautasíthatatlan ajánlatot Százhalombattáról és légiósnak 
állt, így lett Koziból, mert hogy sportberkekben így ismerik a 
legtöbben, profi labdarúgó. 
Batta után Ercsi, majd Ráckeresztúr következett, hogy aztán 
2000-ben újra Martonvásár színeit képviselje ezzel egyidőben 
ellátva a pályagondnoki feladatokat is. 
A játék és a pályagondnoki feladatok mellett kispályás amatőr 
tornákat kezdett szervezni az álltalános iskola tornatermében.  
Laci már ekkor tudta, hogy van élet az aktív játék után, ezért 
jelentkezett, és el is végezte az UEFA-B  licenszes képzését a 
Magyar Testnevelési Egyetemen. 
Edzőként a martonvásári ifjúsági csapatot 1. évben a dobogó 
legmagasabb fokára vezette. Ebben az időben volt egy 



rövidebb intervallumban az 1. csapat szakvezetője is, de ez idő 
alatt is folytatta az aktív játékot. 
Laci tagja volt a Patkós Csaba NBIII-ba juttatott gárdájának. 
Emellett belekóstolt a futsálba, a Gulfspeed csapatával NBI-ben 
játszhatott, Magyar Kupa III: helyezett lett. 
A következő években játszott még nagypályán Érden, Abán, 
Tordason és újra Ercsiben. Az aktív játékot 2014-ben hagyta 
abba, de a mai napig tagja Martonvásár öregfiúk csapatának 
valamint a százhalombattai OLD Boys-nak 
Edzőként az abai időszakban dolgozott az ottani utánpótlás 
csapatok mellett, valamint Tordason vezette a felnőtt gárdát, 
teret adva sok általa kinevelt fiatal játékosnak, köztük 
Martonvásáriaknak is. 
Tagja volt a tavaly bajnokságot nyert martoni Öregfiúk 
csapatának. 
Az aktív játék befejezése után sportvezetőként dolgozott a 
Martonvásári Sportklubban, segítve ezzel Kápolnai Csaba 
munkáját, majd Csaba betegsége után ő lett a klub elnőke, ezt 
a tisztet a mai napig be is tölti. 
 Kozi bevallása szerint még sokat szeretne tenni 
Martonvásár sportjáért, hisz mindkét általa szeretett és űzött 
sportág fejlett és modern, a környék által irigyelt 
sportlétesítményeiben magasabb szintű, még ennél is élénkebb 
sportéletet lehet kialakítani. 

Rövidtávú cél egy kispályás férfi labdarúgó csapat 
kialakítása, a női foci felfuttatása, valamint a labdarugó és a 
kézilabda csapatok magasabb osztályba juttatása. 
Mint sportvezető attól sem zárkózik el, hogy ezen 
Martonvásáron kiemelt sportágak mellett új sportágak is a város 
sportpalettájára kerüljenek, hisz minél több a sportoló gyerek, 
annál több lesz idővel az egészségesebb felnőtt. 
 
 

 


